
 

Milé studentstvo,  

jsem Věrka Koukalová a ráda bych vás reprezentovala v AS FHS UK. K tomu potřebuji vaše 
hlasy a vy zas potřebujete vědět, proč byste mi je měli dát. Pojďme na to:  

Studovala jsem několik fakult Univerzity Karlovy 
(FF, FSV, FHS), ale jako svoji skutečnou Alma 
Mater považuji právě FHS. Vždy mi byla blízká 
moderním způsobem výuky, důrazem na soudobá 
témata a také angažovaností studentské komunity. 
Aktuálně na FHS studuji Ph.D. program Sémiotika 
a filosofie jazyka a zaměřuji se na naratologii. Ráda 
vytvářím nové teorie a zaplňuji bílá místa na vědecké 
mapě.  

Na FHS vedu doktorandský klub a na oslavách 30 
let jsem podílela coby moderátorka debaty 
s Alumni. Ze senátu vám jen tak neuteču – studovat 
na FHS budu ještě nejméně 3 roky a pokud budu mít 
trochu štěstí, tak natrvalo.  

FHS pro mě není pouhou fakultou, kde jsem mohla získat diplom a šanci na doktorát, ale 
především komunitou rozmanitých lidí s obrovským potenciálem a chutí měnit svět. Z FHS 
studentstvo odchází tam, kde je ho nejvíc potřeba – do vědy, do nezisku, do sociálních služeb 
a dalších oblastí, kde mění naši společnost k lepšímu.  

 



Moje cesta na FHS nebyla přímá, na 
magisterské studium sémiotiky jsem se vrhla 
až se dvěma malými dětmi po téměř 10 letech 
budování kariéry. Ve své práci mimo 
akademickou obec se dlouhodobě zabývám 
budováním komunit a značek, a ty jsem 
pomáhala budovat hned na několika vysokých 
školách, včetně UK. Na Karlovce jsem 
například vedla podpůrnou skupinu pro 
studující rodiče a pomohla jsem tak několika 
desítkám rodičů nevzdat studium a získat tolik 
potřebnou podporu. Během svého studia se mi 
podpory od mé katedry dostávalo, ale chybělo 
mi celofakultní zázemí.  

Čas se posunul a jako doktorandka vnímám 
absenci zázemí zase z jiného úhlu. 
Doktorandská práce je osamělý podnik, a tak 
jsem založila FHS Ph.D. Club, který má za 
sebou již první setkání na téma Ph.D. stáží a 
Erasmu. A protože jedna z mých hlavních 
kladných vlastností je budování komunity a 
pomáhání ostatním růst, vytvořila jsem 
prostor, kde si můžete poslechnout přednášky 
které se týkají vašeho studia, potkávat se s 
dalšími doktorandy a doktorandkami nebo 
najděte parťáka či parťačku na společný 
výzkum. Prostor je to vskutku virtuální a 

jedním z mých cílů je na fakultě vybudovat prostor pro setkávání doktorandstva, které nyní 
nemá prostor, ve kterém vy se pravidelně potkávalo a mohlo studovat.  

Dále bych ráda podpořila studující rodiče a prosadila služby a pomoc přímo na fakultě.  

A na závěr, někdy není problém v nedostatku péče či služeb, ale v toku informací. Ráda bych, 
pokud se do senátu dostanu, tento deficit vůči veškerému studentstvu pomohla napravit.  

Tak nezapomeňte: 20. až 23. listopadu 2023 můžete volit své studentské zástupce do 
Akademického senátu FHS UK, a to elektronicky. 

A pokud vám to nestačilo, … 
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